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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  

data de 16.03.2015 
 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de dna. Fărcaș Bianca Magdalena care a fost 
aleasă preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 47/2015  
adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie pentru perioada13.02.2015 – 
31.03.2015. 

 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 16 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Rusu Constantin, Olariu Nicoleta, Palcău Ciprian, Cazan 
Florian, Ovidiu Crișan. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:domnul primar Viorel Arion şi 
domnul director juridic Spiridon Pantelimon care îl înlocuiește pe d-nul secretar Aurel Raţă-
Bugnariu. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

Dau cuvântul domnului  primar pentru a  prezenta ordinea de zi.” 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
„Ordinea de zi rămâne neschimbată. ” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate. ” 
 
A sosit în sala de şedinţă dl. consilier Ovidiu Crișan, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 17 în momentul de faţă. 
 

Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 
interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 
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Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 
 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării cheltuielilor aferente lunii 
ianuarie 2015 și a unor restanțe pe lunile anterioare, pentru naveta cadrelor didactice din 
învățământul preuniversitar de stat de pe raza municipiului Hunedoara.  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 

-   Se prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism – aviz favorabil. 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ – aviz favorabil. 
-   Se prezintă raportul comisiei de cultură – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.   
Hotărârea nr.91/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea ”Actului constitutiv” 
Anexă la Hotărârea Consiliului local al municipiului Hunedoara nr.88/2015 privind  înfiinţarea unei 
societăţi cu răspundere limitată.  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                  -   Se prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 

-   Se prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism – aviz favorabil. 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ – aviz favorabil. 
-   Se prezintă raportul comisiei de cultură – aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dna. Maria Mornea:  
„O întrebare simplă. Cât mai modificăm la această hotărâre de consiliu? La 

următoarea modificăm iar ceva sau este ultima?” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„Este ultima.” 
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Dna. Mornea Maria:  
„Bine. Asta vroiam să întreb.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.   
Hotărârea nr.92/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Acţionarilor la S.C. Apa Prod 
S.A.       
                 -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.  
                 -    Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil. 

-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil. 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ –aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dna. Maria Mornea:  
„Am înţeles de ce ni se solicită să nu aprobăm punctul 1 din cerere, aș vrea să fac 

următoarea precizare. Datele prezentate de către Apa Prod, la situaţii financiare, lipseşte formularul 
40 care, zic eu că este cel mai important, pentru că acolo sunt detaliate imobilizările, nu înțeleg de 
ce nu au prezentat, în afară de raportul auditorului și imobilizările. Stabilirea dividendelor şi 
repartizarea profitului net, sunt exact cele care sunt în raportul de gestiune, dar vreau să fac 
următoarea precizare. Pentru stabilirea bugetului de venituri şi cheltuieli a Societăţii pe anul 2015, 
pornirea pe anul 2014 nu concordă cu situaţiile financiare. De exemplu, vă dau numai câteva 
exemple…La venituri totale, la anexa 2, deci la veniturile totale la anexa 2, pe anul 2014, veniturile 
sunt altele decât cele care sunt în situaţiile financiare, pornind de la niște venituri mai mici față de 
cele din situațiile financiare, sigur că procentul de creştere pe anul 2015, apare mult mai mare, da?  

Deci în situaţiile financiare la venituri totale, suma este… În anexa 1 la bugetul de 
venituri și cheltuieli, pe anul 2014, 41.576 pentru anul 2015, 49.184, 118%. La Cheltuieli, aceiaşi 
diferenţă. Problema cea mai importantă, zic eu, este faptul că s-a stabilit un profit preliminar 2014, 
deşi situaţiile financiare sunt prezentate spre aprobare. În anexa 1, care stă la baza propunerilor 
pentru 2015 a bugetului, 512 mii…cu aceste sume din 512 mii, mergem mai departe, pe sursă de 
finanţare şi toate celelalte…Deci la baza întocmirii bugetului de venituri şi cheltuieli pentru anul 
2015, ne sunt prezentate nişte date reale. Deci cu totul şi cu totul altceva decât este în Bilanţul 
contabil. Care, bineînţeles, încă o dată precizez, fără formularul 40 care reprezintă situaţia 
Imobilizărilor. Deci în aceste condiţii, sigur că practic, toate elementele de calcul sunt date peste 
cap.  

A doua problemă, în valori nominale pentru anul 2014, faţă de 2013, au scăzut atât 
producţia de apă cât şi de canal. Cea de apă 22,75 şi cea de canal 91,65, realizate faţă de 2013, în 
schimb veniturile, pe seama creşterii preţurilor şi o să vă mai spun un lucru, sunt 99,05, în condiţiile 
în care cheltuielile de exploatare sunt 102,25%. Ce vreau să mai precizez, este următorul pas: din 
producţia aceasta realizată pe 2014, creanţele neîncasate, au crescut cu aproape 3 milioane. 
Creanţele la 31.12.2013,  erau 10 milioane şi la 31.12.2014, 13 milioane. Deci aceste diferenţe, din 
care în raportul, deci raportul administratorului este prevăzut că sunt,…practic, creşterea, aceste 
preţuri clar nu sunt susținute, pentru că nu sunt încasate şi nu au cum să se încaseze, pe de o 
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parte. Pe de altă parte, la poziţia reducerii arieratelor, Apa Prod, eu le-am sintetizat mai pe scurt, iar 
se porneşte de la nişte cifre, cu totul şi cu totul altele decât cele care sunt în…încasările nu au fost 
corelate cu …şi spre deosebire de aceste aspecte se vine totuși cu o reducere a arieratelor, adică 
plăţile care sunt făcute, cu plățile care sunt făcute pentru plăţile restante, reducerile sunt destul de 
semnificative. Dar ce vreau să precizez, şi care este lucrul cel mai important pentru care eu spun că 
nici raportul, nici descărcarea nu se poate din punctul meu de vedere, acorda de data aceasta, este 
faptul că la 31.12.2014, suma avansurilor achitate fără investiţii, fără să fie prestat nimic, sunt de 
12.497.503 lei. Deci sunt plătite nişte sume, pentru care nu s-au realizat lucrări de 12.497.503 lei, 
aproape 3 milioane euro. De aceea, amendamentul meu la această hotărâre, este următorul: la art. 
5, unde spune că îl mandatăm pe dl. Demeter Ladislau, să nu aprobe punctul 1, spun eu că, pct. 1, 
2, 3 şi 4, deci 1, 2, 3 şi 4 şi v-am preciza de ce, pentru că la punctul 1, este prevăzut inclusiv de cei 
care au întocmit hotărârea de consiliu, prezentarea și aprobarea situației financiare susținut de 
raportul auditorului financiar, stabilirea dividende-lor și repartizarea profitului net. Nu vreau să întreb 
următorul lucru, acum mi-am adus aminte, pentru anul 2013, Apa Prod spune că a plătit dividende 
la primărie, eu din câte îmi aduc aminte la aprobarea bugetului, la situațiile financiare pe 2013 nu 
îmi aduc aminte să fi încasat dividende, primăria… se leagă foarte mult de punctul 2, prezentarea și 
discutarea raportului de gestiune a consiliului de administrație și aprobarea descărcării de gestiune 
pe 2014 și aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli…” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„Dna. Mornea, ca să sintetizăm propunerea dvs., deci asta presupune, ca art.1, art.2, 

respectiv art.3, nu, 4, art.3, …prelungirea liniei de credit. Deci punctul 1 şi 2 pică, da?” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Da. Cu prelungirea liniei de credit suntem de acord. ” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„Luaţi şi adresa.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„Art.1 şi 2, hotărârea ne interesează, dl. viceprimar. Deci art.1 şi 2 din hotărâre, să fie 

scoase…” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Nu să fie scoase, îl mandatezi să nu aprobe.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Să nu aprobe.” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„Dl. primar, acesta este proiectul de hotărâre şi noi trebuie ca proiectul de hotărâre, 

art.3 să devină art.1, pentru că nu au obiectul art.1 şi 2. Iar art.4,…” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Deci v-a spus, se mandatează să nu aprobe raportul de gestiune, nu dna. Mornea? 

Deci să nu aprobe…” 
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Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„Da, să nu aprobe. Nu trebuie scoase.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Nu trebuie scoase. Doar aici scrie, să aprobe…” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„Uitaţi-vă la art.4.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„Deci se va completa,…” 
 
Dna. Podea Gabriela:  
„Uite aici 1, 2, 3, 4, 5, dispare 1 şi 2 de aici.” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„Punctul 2 şi 4, ea aici vrea să spună…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„Când vom proceda la vot, art. 1, 2 nu va mai avea obiect. Şi atunci la art. 3, va deveni 

art. 1, dacă trece amendamentul.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Nu, nu, de ce?” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„Atunci la fiecare art., dvs. daţi mandat să nu, la art. 1, să nu aprobe, atunci faceţi vă 

rog frumos propunerea altfel pentru amendament, la fiecare art. în parte şi atunci este bine, da?” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Da, la art.1, care se referă la descărcarea de gestiune pentru anul 2014, să nu 

aprobe descărcarea de gestiune, nu se referă la adresă art. 1, 2, 3, nu se referă la adresă.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„Deci amendamentul la art. 1, vă rog.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Deci, se mandatează dl. Demeter, să nu aprobe raportul de gestiune al consiliului de 

administrație și descărcarea de gestiune….” 
 

Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„Da. Să nu aprobe. Se supune la vot amendamentul la art. 1.” 
 
Se supune la vot primul amendament al d-nei. Mornea Maria, care întruneşte 14 voturi 

„pentru” şi 3 voturi „împotrivă”(Artean Mircea, Bucaleţ Marian, Costa Mircea). Amendamentul a fost 
adoptat. 
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Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„La art.2, amendamentul.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Se mandatează să nu aprobe bugetul de venituri şi cheltuieli pe  2015.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„Supuneţi la vot dna. preşedinte.” 
 
Se supune la vot al doilea amendament al d-nei. Mornea Maria, care întruneşte 14 

voturi „pentru” şi 3 voturi „împotrivă”(Artean Mircea, Bucaleţ Marian, Costa Mircea). Amendamentul 
a fost adoptat. 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„A trecut şi acest amendament. La art. 3 nu este amendament, la art. 4 nu este 

amendament. La art. 5…” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Art. 5, rămâne aşa cum este.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
„Da. Cam atât.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Da.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Mulţumim. Dl. Magaon, poftiţi.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„O parte din probleme le-a ridicat dna. Mornea. Aş vrea să ridic problema, nu ştiu cum 

este posibil ca să achiţi lucrări anticipat de 3 milioane euro, la nu ştiu ce terți, care probabil mâine 
nu vor mai lucra şi aceşti bani vor fi pierduţi. Şi mă refer la „VIVA”, care ştim că are foarte multe 
lucrări şi s-ar putea să nu le poată desfăşura şi nu cred că ar fi bine ca noi să aprobăm, de fapt nu 
ştiu dacă mai putem aproba din moment ce au fost banii daţi înainte pe lucrări care nu s-au 
executat. Lucrări de aproape, repet, 3 milioane euro. Mi se par sume enorme şi nu ştiu dacă se mai 
pot recupera sau se poate face ceva. Foarte bine ar fi ca aceste lucrări să fie executate, dar nu ştiu 
dacă se vor mai executa. Nici unde nu ştiu dacă, mai ales bugetarii, dacă este posibil aşa ceva, să 
achităm lucrări înainte… fără să se facă recepție, fără să se facă nimic, numai să dăm bani înainte 
pentru nimic. Mulţumesc.” 
 

Dl. Mărginean Alexandru:  
„Deci, dna. preşedinte, o sesizare.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Spuneţi, vă rog.” 
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Dl. Mărginean Alexandru:  
„După cum am sesizat, pentru Hunedoara Apa Prod are cele mai mari creanţe. Dar, 

cred că programul impus de Apa Prod de recuperare a acestor creanţe, nu este chiar cel mai 
corect, pentru că restanţierii nu vor putea plăti niciodată. Ei tot vin din urmă cu majorări şi penalităţi 
şi asta nu mi se pare chiar foarte în ordine. Ar trebui să ia şi din actual, din ceea ce deţii şi din 
majorări. Dacă rămâne numai cu majorări şi penalităţi, amărăşteanul nu va putea plăti niciodată 
creanţele, datoriile. Vă mulţumesc.” 

 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Da, mulţumim.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 16 voturi ”pentru” și 1 vot ”împotrivă”(Artean Mircea).  
Art. 1 – 2 se aprobă cu 14 voturi ”pentru” și 3 voturi ”împotrivă”(Artean Mircea, Bucaleț 

Marian, Costa Mircea). 
Art. 3 -4 se aprobă cu 15 voturi ”pentru” și 2 voturi ”împotrivă”(Artean Mircea, Costa 

Mircea). 
Art. 5 se aprobă cu 16 voturi ”pentru” și 1 vot ”împotrivă”(Artean Mircea). 
Art. 6 – 7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 93/2015 se aprob ă cu 15 voturi ”pentru” și 2 voturi 

”împotriv ă”(Artean Mircea, Costa Mircea). 
 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în 

func ție).Proiect de hotărâre privind aprobarea cooptării în calitate de asociat a Societății ”CORVINA 
HUNEDOARA” S.R.L. în cadrul Societății ”PRIM HD” S.R.L.  
                 -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil. 

-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil. 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil. 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil. 
-   Se prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 

Dl. Magaon Jane:    
”Nu prea înțeleg de ce s-a modificat? Și a doua problemă nu înțeleg ce rol mai are 

Corvina dacă vine cu 4,7 % și cu 10 lei capital social? „ 
 
Dna. Bianca Magdalena F ărcaş: 
”Da.„ 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Domnul consilier vă dau un răspuns scurt. Este vorba de celeritate. Deci noi vrem să 

câștigăm timp pentru a obține acel loc de asociat unic pentru Consiliul Local ca să poată să 
înființeze o nouă societate pentru serviciul de salubrizare, pe de-o parte. Deci atât ce am aprobat 
anterior cât și ce aprobăm astăzi sunt perfect legale din punct de vedere al înființării lor, însă aici...” 
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Dl. Artean Mircea:  
”Dar care e scopul domnul..?” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”…10 zile durează formele de publicitate...” 
 
Dl. Artean Mircea:  
”Continuăm cu o aprobare ca să amânăm ceva sau ce?” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Nu avem dreptul să înființăm decât o singură societate cu asociat unic, conform Legii 

și aceea este viitoarea societate de salubritate.” 
 
Dl. Artean Mircea:  
”Bun, și..„ 
 
Dna. Maria Mornea:  
”Dar parcă am aprobat-o o dată.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Am aprobat-o.” 
 
Dna. Bianca Magdalena F ărcaş: 
”Nu.„ 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Dar durează două luni și jumătate procedura de publicitate și publicarea în Monitorul 

Oficial ori această procedură privind cooptarea, de care și eu am aflat de ea acum, deci în urma 
consultării celor de la Registrul Comerțului, durează 10 zile și noi avem nevoie de timp cât mai scurt 
ca să putem înființa noua societate având în vedere că contractul cu PISA expiră în 2 luni. Asta este 
justificarea.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
”La 1 aprilie expiră contractul cu PISA.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Nu. S-a prelungit.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„Când?” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”În 31 mai expiră.„ 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Spuneți-mi, nu știu să se fi aprobat în consiliu sau nu cunosc, poate nu sunt eu în 

cunoștință de cauză, dar poate știu colegii mei, când s-a prelungit?” 
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Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Este pe achiziții publice, este o procedură pe achiziții publice și s-a prelungit pe bază 

de act adițional la contract.„ 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Am înțeles.” 

 
Dl. Bucale ț Marian:  
”Eu am o problemă la această societate. Aprobăm așa, în ultimii 5 ani cred că s-au dat 

sute de miliarde pentru curățenia orașului. Oamenii spun în oraș și mă opresc, cel puțin un om pe 
stradă, că este mizerie, oraș mai murdar ca Hunedoara nu există cred că în toată țara, cred, și vă 
spun de ce. Spăl mașina seara, dimineața este plină de praf. Să vedeți cum mătură și i-am urmărit 
și i-am și sunat și am strigat la ei. Vin și mătură..deci ziua curentul de aer aduce mizeria la bordura. 
Aceștia vin noaptea ia cu mătura și o împrăștie în loc să.. veniți să vedeți, sau să îi urmăriți. Nu îi 
întreabă nimeni, nu îi urmărește nimeni. Dăm miliarde de lei și orașul e murdar, e mizerabil nu 
murdar. Doi, se taie pomii în draci în Hunedoara care eu am plantat, chiar vorbeam cu Ovidiu 
Crișan când el era copil, se taie la spital, că se taie cireș, că scândura de cireș, nu mă interesează. 
Se defrișează nu știu pe ce bază, pe ce ordin. Se taie în pășunea de la Pestiș, s-a tăiat pomi. Care 
este? Să ni se explice, domnule se taie acest pom pentru că am visat eu urât noaptea sau nu mai 
există nici o lege, nimic? Curăț așa. De fotosinteză am învățat toți la școală, clorofila, celui bolnav îi 
dă oxigen, îi dă aer la fereastră. S-a dus, a curățat pomi, toți copacii din curtea spitalului. ” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Domnul Demeter.” 
 
Dl. Bucale ț Marian:  
”Așa e și cu curățenia în orașul acesta. Tot aprobăm, înființăm, ne asociem, ne 

desființăm, iar ne asociem și orașul e murdar. Nu credeți, veniți să vedeți. Veniți oricând și oamenii 
m-au luat și m-am dus și la gard, uitați domnule. M-au sculat noaptea la 12, uitați cum mătură. Ia 
mizeria de la bordură și o aruncă în...ziua curentul iar o aduce, seara iar măturăm. Spălăm mașina 
seara, dimineața zice e un praf, o mizerie. Păi nu se poate așa ceva. Dăm miliarde, v-am spus. 
Dacă se ia se face un calcul pe ultimii 5 ani cât am plătit la curățenia orașului, făceam autostrada 
până la Sibiu-Pitești.” 

 
Dna. Bianca Magdalena F ărcaș: 
”Bine domnul consilier. Poftiți domnul Demeter.„ 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
”Deci PISA se ocupă de gunoaiele menajere. E vorba probabil de PROSERV cu 

curățenia străzilor. ” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
Dl. Demeter Ladislau:  
”Referitor la măturat, ce spuneți dumneavoastră pe bună dreptate, după iarnă și după 

atâta nisip și toate ce s-a dat acum se răzuie la bordură. Mai nou aceea mașină care, ați văzut-o 
dumneavoastră, acum mai nou, un an a fost defectă, deci ea funcționează, mătură și udă înainte să 
măture. Dacă ați văzut-o în oraș, a fost defectă, ea funcționează de o săptămână și ceva. Referitor 
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la tăierile de copaci pot să vă spun că tăierile se fac după un anumit program, este o comisie la 
Primărie care stabilește dacă acel copac se taie, dacă e uscat, dacă aduce prejudicii, dacă el doar 
se corectează și în urma concluziilor acelei comisii se aduce spre aprobare primarului tăierile și 
corecțiile care se fac în oraș. Deci totul se face după un anumit program.” 

 
Dl. Bucale ț Marian:  
”Și cu lemnul cireșului unde l-am dat? De la spital unde este? Care știm cât e metru 

cub? Hai să nu mai, deci mai bine să ne oprim.” 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
”Deci vreau să vă spun ..” 
 
Dl. Bucale ț Marian:  
”Lemn sănătos. Mergem ne uităm la buturugă că e lemn sănătos.„ 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
”Nu știu ce s-a întâmplat.” 
 
Dl. Bucale ț Marian:  
”Deci domnul Demeter vă rog aveți responsabilitate în ceea ce spuneți, că vă aduc 

poze și vă arăt.” 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
”Nu știu ce tăieri s-au făcut.” 
 
Dl. Bucale ț Marian:  
„Lemnul era sănătos. De ce să-l tai dacă e sănătos?” 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
”Deci nu știu ce tăieri s-au făcut.” 
 
Dl. Bucale ț Marian:  
„În cel mai rău caz îl poți tunde, pieptăna sau ceva, care și asta…” 
 
Dna. Bianca Lovasz:  
”Direcția Silvică a făcut însemnările.” 
 
Dl. Demeter Ladislau:  
”Deci nu știu ce s-a tăiat la spital, nu este, este în administrare dat zona spitalului; 

probabil au tăiat ei dar ceea ce s-a tăiat în oraș pot să vă dovedesc că lemnul s-a dus la oamenii 
nevoiași din oraș pe baza unei cereri și a unei comisii care a verificat dacă au sau nu au venituri. 
Deci pot să vă dovedesc cu documente și o mare parte din lemnul care se taie acum se duce la 
unitatea militară, puteți să mergeți și dumneavoastră să-l vedeți. Este acolo depozitat și în funcție 
de solicitări se duc la oamenii nevoiași din oraș. Ceea ce spuneți dumneavoastră, într-adevăr în 
pășunea de la Pestiș s-a făcut un abuz, s-au tăiat 2 stejari din pășune. Noi am încercat să îi 
depistăm, până la urmă am bănuit că ei au fost, am solicitat și Ocolului Silvic să facă verificări în 
sensul acesta; am fost cu domnul Gherghel, am stabilit, cu domnul secretar, dar până la urmă 
concluziile nu s-au tras. Așteptăm de la Ocolul Silvic să vedem cine a tăiat copacii din pășune, doi 
stejari. Asta a fost.„ 
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Dna. Bianca Magdalena F ărcaș: 
”Bine. Mulțumim frumos. Deci nu făcea obiectul acestei hotărâri, sper că sunteți 

mulțumit de răspunsurile primite, mergem mai departe.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate.   
Hotărârea nr.94/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ţie).  

Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării Hotărârii Consiliului Local nr.84/2015 privind 
aprobarea sumei de până la 170.000 lei din bugetul local pentru organizarea şi desfăşurarea 
evenimentului „Târgul European al Castelelor”, în perioada 01 – 03 mai 2015, conform Hotărârii 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.48/2015.  
                 -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
           

Dl. primar Viorel Arion:  
„Aş vrea să-l rog pe dl. consilier Voinia să spună câteva cuvinte, dânsul cunoaşte mai 

bine esenţa modificării.” 
 
Dl. Voinia Claudiu:  
„Bună ziua tuturor. Am avut o intervenţie în şedinţa trecută de Consiliu Local privind 

aprobarea…care realizează o producţie, un documentar artistic, istoria lui Vlad Ţepeş sau Vlad 
Voievod Drăculea. Vrea să filmeze aici la Castel, ne pune la dispoziţie mai ales că este sponsorizat 
de primăria oraşului Târgovişte,…ne dă drept de folosinţă asupra a tot ceea ce filmează, dar nu 
drept de comercializare. De a prezenta la Castel ceea ce filmează şi vom fi promovaţi la reuniunea 
Institutului Cultural Român din străinătate şi din ţară. Pentru această producţie, suma alocată, 
vedeţi şi pe deviz este de 20.000 lei, dintr-un buget de aproape de 2 miliarde. Cred că raportul cost-
beneficiu sau analiza cost-beneficiu este destul de important în privinţa beneficiilor pe care ni le 
asigură o astfel de mediatizare. Printre altele la acel eveniment, va veni un strănepot de al lui Bram 
Stoker, cel care a scris cartea, vor fi şi mai multe activităţi. În timpul acelui festival „Dracula”, era 
prevăzută prezentarea acestui documentar artistic, care din motive normale financiare, nu a putut fi 
terminat până acum, exact ultima parte cu filmările de la Hunedoara, de la Castelul Corvinilor. Este 
nevoie de acest sprijin pentru a finaliza documentarul artistic despre viaţa lui Vlad Ţepeş şi eu cred 
că este justificat să acordăm suma aceasta pentru promovarea Castelului şi promovarea 
Hunedoarei.”  

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Deci suma rămâne aceiaşi pe care aţi votat-o dvs., atunci când s-a aprobat tarifele 

Castelului, la care se adaugă aceşti 20.000 lei.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Mulţumesc.” 
 

               -    Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil. 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil. 
-   Se prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil. 
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În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 

 
Dl. Artean Mircea:  
„Sunt de acord cu suplimentarea acestei sume. Aş dori totuşi să găsim un mecanism 

de a verifica şi impactul pe care îl dorim din această investiţie, pentru că am înţeles, se finalizează 
un material care este foarte important, dar ar fi bine ca să vedem unde se difuzează, cine îl 
vizualizează, care este…, ce se întâmplă mai departe, pentru că am aşteptat ca lucrurile acestea să 
se întoarcă către oraş. Deci sunt de acord, nu am nici o obiecţie, doar să găsim modalitatea cea 
mai potrivită ca să putem să avea un feedback.” 
 

A ieșit din sala de şedinţă dl. consilier Ovidiu Crișan, numărul consilierilor locali 
prezenţi este de 16 în momentul de faţă. 

 
Dna. Fărcaş Bianca Magdalena:  
„Vreau să specific, că in acest moment suntem 16 consilieri prezenţi în sală.” 
 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.   
Hotărârea nr.95/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
 
Dna. Bianca Magdalena F ărcaș: 
 „Vă mulţumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de azi a 

Consiliului Local." 
 
 

 
 
 
 
 
 

    PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT, 
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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 
 

MINUTA 
 

ședin ţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiulu i Hunedoara din  data de 16.03.2015 
 
 

1.  Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării cheltuielilor aferente lunii ianuarie 2015 și 
a unor restanțe pe lunile anterioare, pentru naveta cadrelor didactice din învățământul preuniversitar 
de stat de pe raza municipiului Hunedoara. 

               Hotărârea nr.91/2015 se aprob ă în unanimitate. 
                                                                                                           
2.  Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea ”Actului constitutiv” Anexă la 

Hotărârea Consiliului local al municipiului Hunedoara nr.88/2015 privind  înfiinţarea unei societăţi cu 
răspundere limitată. 

Hotărârea nr.92/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

3.   Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului Consiliului Local 
al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Acţionarilor la S.C. Apa Prod S.A.       

Hotărârea nr. 93/2015 se aprob ă cu 15 voturi ”pentru” și 2 voturi 
”împotriv ă”(Artean Mircea, Costa Mircea). 
 

4.   Proiect de hotărâre privind aprobarea cooptării în calitate de asociat a Societății 
”CORVINA HUNEDOARA” S.R.L. în cadrul Societății ”PRIM HD” S.R.L. 

               Hotărârea nr.94/2015 se aprob ă în unanimitate. 
                                                                                             
5.   Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării Hotărârii Consiliului Local nr.84/2015 

privind aprobarea sumei de până la 170.000 lei din bugetul local pentru organizarea şi desfăşurarea 
evenimentului „Târgul European al Castelelor”, în perioada 01 – 03 mai 2015, conform Hotărârii 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.48/2015. 

               Hotărârea nr.95/2015 se aprob ă în unanimitate. 
                                                                                             

  
                                                                                                                  
                                                                               
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 

 


